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Jegyzőkönyv 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális és 
Egészségügyi Bizottságának 2024. április 23. napján a Városháza Konferencia 
termében megtartott 4. rendes nyílt üléséről. 

Jelen vannak: Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjai 
Agócs Lászlóné a bizottság elnöke 
Füsti-Molnár István a bizottság tagja 
Krausz Jánosné a bizottság tagja 
Bódi Szilvia a bizottság tagja 
Dr. Chomiak Waldemar a bizottság tagja 
Dr. Szabó Andrea a bizottság tagja 
Lencséné Szalontai Mária jegyzőkönyvvezető 
valamint a mellékelt jelenléti ív alapján. 

Agócs Lászlóné: 
Köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a bizottság 7 tagjából 4 fő jelen 
van, Hornyik László Károly jelezte távolmaradását, dr. Chomiak Waldemar és Füsti-
Molnár István nem jelezte távolmaradását, a bizottság határozatképes. Az ülést 
megnyitotta. 

Javaslatot tett a napirendre a kiküldött meghívó szerint, valamint javasolta, hogy a 
jegyzőkönyvet az elnök mellett Dr. Szabó Andrea bizottsági tag írja alá. 

Nyílt ülés: 
1. Átfogó értékelés az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatainak ellátásáról (4) 
2. A Hajléktalan Segítő Központ intézményvezetőjének (magasabb vezető) 

megbízása (5) 
3. A Hajléktalan Segítő Központ intézményvezetőjének ötéves beszámolója (6) 
4. A 2024/2025. tanévi elsősegélynyújtó tanfolyam és drogmegelőző oktatás (10) 
5. A védőnői ellátással kapcsolatos megállapodás jóváhagyása (11) 
6. Beszámoló a Szentesi Családsegítő Központ 2023. évi munkájáról 
7. Szentes Város Gondozási Központ 2023. évi munkájáról beszámoló 
8. Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon 2023. évi munkájáról beszámoló 
9. Intézményi beszámolók 
10.Egyebek 

Zárt ülés: 
1. Rekreációs támogatások jóváhagyása 

Megkérdezte, van-e valakinek javaslata a napirendre vonatkozóan. Megállapította, 
hogy más javaslat nem volt, kérte a bizottságot, aki a napirendet és a jegyzőkönyvet 
aláíró személyt elfogadja, szavazatával jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság a napirendet és az aláíró személyét 
egyhangúlag - 4 igen szavazattal - elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 



19/2024. (IV.23.)Szoc. 
Tárgy: Napirend 

H A T Á R O Z A T 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság az ülés napirendjét az alábbiak szerint 
határozta meg: 

Nyílt ülés: 
1. Átfogó értékelés az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatainak ellátásáról (4) 
2. A Hajléktalan Segítő Központ intézményvezetőjének (magasabb vezető) 

megbízása (5) 
3. A Hajléktalan Segítő Központ intézményvezetőjének ötéves beszámolója (6) 
4. A 2024/2025. tanévi elsősegélynyújtó tanfolyam és drogmegelőző oktatás (10) 
5. A védőnői ellátással kapcsolatos megállapodás jóváhagyása (11) 
6. Beszámoló a Szentesi Családsegítő Központ 2023. évi munkájáról 
7. Szentes Város Gondozási Központ 2023. évi munkájáról beszámoló 
8. Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon 2023. évi munkájáról beszámoló 
9. Intézményi beszámolók 
10.Egyebek 

Zárt ülés: 

1. Rekreációs támogatások jóváhagyása 

A jegyzőkönyvet aláíró bizottsági tag Dr. Szabó Andrea. 

1. Átfogó értékelés az önkormányzat gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi feladatainak ellátásról (12) 

Agócs Lászlóné: 
Megkérte az előterjesztőt, kiegészítését tegye meg. 

(13.02 órakor Dr. Chomiak Waldemar és Füsti-Molnár István megérkezett az ülésre, 
a bizottság létszáma 6 fő) 

Fekete Csilla: 
Tájékoztatta a bizottságot, hogy az önkormányzat minden évben átfogó értékelést 
készít a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról. Ezt az értékelést a 
kormányrendeletben foglaltak szerint kell elkészíteni. E szerint az anyag tartalmazza 
a demográfiai adatoktól egészen az önkormányzat civil szervezetekkel és egyéb 
társszervezetekkel történő együttműködését. 

A határozati javaslat az intézkedési tervet tartalmazza, amely az éves tanácskozáson 
a jelzőrendszeri tagok véleménye, hozzászólásai, illetve észrevételei alapján készült. 
Az intézkedési terv 3. pontjában megfogalmazottak esetében már történt előrelépés, 
a múlt pénteken már volt egyeztetés a Dózsa-házban a Gyámhivatal, a nevelési, 
oktatási intézmények, illetve a szakemberek bevonásával. 
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Agócs Lászlóné: 
Először is megköszönte a Családsegítő Központnak, valamint az Irodának ezt a 
vaskos előterjesztést, amely nemcsak oldalszámban, de tartalmában is nagyon sok 
információt tartalmaz. 

Annyival egészítette ki, hogy az Ételdoboz esetében az elmúlt időszakban nagyon 
meleg volt és volt olyan, aki húslevest tett bele. Javasolta, hogy fel kell hívni a 
figyelmet arra, hogy nyáron a meleg étellel nagyon kell vigyázni. 

Krausz Jánosné: 
Elmondta, hogy ezzel kapcsolatosan volt egy megbeszélés, ahol elhangzott, hogy 
csak esti órákban tesznek olyat és igyekeznek inkább sültet és tartós élelmiszert 
betenni a dobozba. 

Áfra Anita: 
Kiegészítette, hogy van egy facebook csoport, ahol kommunikálnak. Alapvető 
követelmény, hogy tartós élelmiszer kerüljön be a dobozba. 

Agócs Lászlóné: 
Örül, hogy akkor gyakorlatilag ez a felvetése megoldódott. Tájékoztatta a 
szakembereket, hogy július 08-12-ig a Művelődési Központ napközis tábort szervez 
a Nádas-házban 20-25 főre, véleménye szerint ez egy nagyon jó kezdeményezés 
lesz. 

Bódi Szilvia: 
Felvetette, hogy a szociális vetítési alap már nagyon sok éve változatlan, jó lenne ezt 
jelezni felsőbb szinteken. Tapasztalják, hogy egyre többen kerülnek 
mélyszegénységbe, mert a jövedelmük alapján nem férnek bele a szociális 
ellátásokba. 

Fekete Csilla: 
Elmondta, hogy pontosan emiatt került az előző ülésen a Képviselő-testület elé a 
szociális ellátások megállapításánál figyelembe vehető jövedelemhatárok emelése, 
mert ennyire alacsony a szociális vetítési alap. 

Agócs Lászlóné: 
Megjegyezte, hogy emellett a méltányosság lehetőségével is él az Iroda, ami szintén 
segítség a rászorulók részére. 

Megállapította, hogy több kérdés, vélemény nem volt. Kérte a bizottság tagjait, aki a 
határozati javaslatot, valamint az intézkedési tervet elfogadja, szavazatával jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság az előterjesztést egyhangúlag - 6 igen 
szavazattal - elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 

20/2024. (IV.23.)Szoc. 
Tárgy: Átfogó értékelés az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatainak ellátásáról (12) 



H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
az „Átfogó értékelés az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 
ellátásárór'című előterjesztést és egyhangúlag elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek. 

2. A Hajléktalan Segítő Központ intézményvezetőjének (magasabb 
vezető) megbízása (5) 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy az előterjesztő részéről kiegészítés nem volt. Megkérte a 
pályázókat, hogy 3-3 percben mondják el elképzeléseiket a bizottságnak. Abc 
sorrendben először Berki Andrást kérte fel. 

Berki András: 
Elmondta, hogy a pályázatában leírt tematikát folytatva, az elmúlt tíz év eredményeit 
szem előtt tartva szeretné továbbvinni ezt az irányt. A pályázata a mostani gazdasági 
lehetőséget veszi figyelembe azzal, hogy a szociális szféra jelenleg nem a 
túlfinanszírozottak közé tartozik. Itt a normatíva összegére, az energiaárakra gondol 
elsősorban. A nehéz időszakot sikerült átvészelniük, ez köszönhető az intézményi 
kollektívának, akik nagyon jó munkát végeznek és akikre mindig lehet számítani. 
Összefoglalva a pályázatát, nem bocsátkozott felhőtlen ígérgetésekbe, a realitások 
talaján mozogva készült a pályázat. Nyertes pályázat esetén számonkérhetőnek 
tartja magát. 

Dr. Szabó Andrea: 

Megkérdezte, hogy a pályázatokat hol lehetett elolvasni? 

Csákné Kis Regina: 
Elmondta, hogy az előterjesztés tartalmazza, a Jegyzői Iroda 209-es szobájában 
tekinthetők meg a pályázatok. 
Agócs Lászlóné: 

Megkérte Tedás Zoltán pályázót, mutatkozzon be. 

Tedás Zoltán: 
Elmondta, hogy szentesi, régóta a szociális szakmában dolgozik, többek között a 
Hajléktalan segítő Központot is vezette korábban. Sok mindennel nem szeretné 
kiegészíteni a pályázatát, az adhoc bizottság előtt már elmondta a terveit. Véleménye 
az, hogy valóban, ebben a nehéz időszakban is egy jól prosperáló intézményről lehet 
beszélni, esetleges nyertes pályázat esetén sem szeretne semmilyen jól működő 
gyakorlatot megszüntetni az intézményben. 
Két dolgot jelölt meg a pályázatában, amit fontosnak tart, az egyik a kigondozás, 
aminek három lába lehet, a védett munkahely, a védett képzés és a védett lakóhely. 
A másik dolog, hogy öregszik a társadalom, fokozott ápolást igényelnek az ellátottak, 
ezért ha pályázat lehetőséget biztosít Hajléktalan Otthonban el kellene gondolkodni. 



Agócs Lászlóné: 
Elmondta, hogy szép gondolatnak tartja a Hajléktalan Otthon megvalósítását, de 
véleménye szerint nem azt mutatja a tendencia, hogy ebbe valamikor is bele tudnak 
menni. A pályázatokat minden területen figyelni kell, hiszen minden intézmény 
túlterhelt, várólisták vannak. 

Dr. Chomiak Waldemar: 

Megkérdezte, hogy ezt az anyagot nem a zárt ülésen kellett volna tárgyalni? 

Dr. Danyi Katalin: 

Elmondta, hogy mindkét pályázó hozzájárult a nyílt ülésen történő tárgyaláshoz. 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy több kérdés, vélemény nem volt. Megkérte a bizottság tagjait, 
aki Berki András pályázatát támogatja, szavazatával jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi bizottság egyhangúlag - 6 igen szavazattal - Berki 
András pályázatát támogatta és az alábbi határozatot hozta: 
21/2024. (IV.23.)Szoc. 
Tárgy: A Hajléktalan Segítő Központ intézményvezetőjének (magasabb vezető) 
megbízása (5) 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
a „Hajléktalan Segítő Központ intézményvezetőjének (magasabb vezető) megbízása" 
című előterjesztést és egyhangúlag Berki András megbízását javasolja a 
Képviselő-testületnek. 

3. A Hajléktalan Segítő Központ intézményvezetőjének ötéves 
beszámolója (6) 

Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte az intézményvezetőt, valamint az előterjesztőt, kiegészítése van-e? 
Megállapította, hogy kiegészítés nem volt. 

Dr. Chomiak Waldemar: 
Gratulált az intézmény munkájához, az előző napirendnél nem volt kérdés számára, 
hogy hova tegye a szavazatát. Elmondta, hogy a városban nem minden működik jól, 
de a szociális intézményhálózat kivétel, mert nagyon jól működik. 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy több kérdés, vélemény nem volt. Megkérte a bizottság tagjait, 
aki a beszámolót elfogadja, szavazatával jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi bizottság a beszámolót egyhangúlag - 6 igen 
szavazattal - elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 

H A T Á R O Z A T 



22/2024. (IV.23.)Szoc. 
Tárgy: A Hajléktalan Segítő Központ intézményvezetőjének ötéves beszámolója 
(6) 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
az „Hajléktalan Segítő Központ intézményvezetőjének ötéves beszámolója" című 
előterjesztést és egyhangúlag elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

4. A 2024/2025. tanévi elsősegélynyújtó tanfolyam és drogmegelőző 
oktatás 

Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte, hogy kérdés, vélemény van-e? Megállapította, hogy kérdés, vélemény 
nem volt. Megkérte a bizottság tagjait, aki az előterjesztést elfogadásra javasolja, 
szavazatával jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság az előterjesztést egyhangúlag - 6 igen 
szavazattal - elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 

23/2024. (IV.23.)Szoc. 
Tárgy: A 2024/2025. tanévi elsősegélynyújtó tanfolyam és drogmegelőző 
oktatás (10) 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
„A 2024/2025. tanévi elsősegélynyújtó tanfolyam és drogmegelőző oktatás" című 
előterjesztést és egyhangúlag elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

5. A védőnői ellátással kapcsolatos megállapodás jóváhagyása (11) 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte az előterjesztőt, kiegészítése van-e? 

Lencséné Szalontai Mária: 
A Képviselő-testület 2024. januári ülésén fogadta el a megállapodást és mellékleteit. 
Elmondta, hogy megküldték a Klinikának az elfogadott anyagot. A Klinika aláírta 
azzal, hogy jelezte, hogy az előterjesztésben szereplő pontatlanságokat kijavította a 
megállapodásban. Kis változtatásokról van szó, de polgármester úr, csak olyan 
megállapodást írhat alá, amely szó szerint megegyezik azzal, amit a Képviselő-
testület elfogad, ezért kérte az előterjesztés támogatását. 
Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte, hogy az iskolavédőnőkkel történt-e már változás? 

Lencséné Szalontai Mária: 
Elmondta, hogy semmilyen változás nincs, változatlanul az önkormányzat feladata az 
iskolavédőnői ellátás biztosítása. 

H A T Á R O Z A T 

H A T Á R O Z A T 
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Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt. Megkérte a bizottság tagjait, aki az 
előterjesztést elfogadásra javasolja, szavazatával jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság az előterjesztést egyhangúlag - 6 igen 
szavazattal - elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 

24/2024. (IV.23.)Szoc. 
Tárgy: A védőnői ellátással kapcsolatos megállapodás jóváhagyása (11) 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
„A védőnői ellátással kapcsolatos megállapodás jóváhagyása" című előterjesztést és 
egyhangúlag a határozati javaslat elfogadását javasolja a Képviselő-testületnek. 

6. Beszámoló a Szentesi Családsegítő Központ 2023. évi munkájáról 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy kiegészítés nem volt. Elmondta, hogy az látható, hogy a covid 
után helyreállt a rend, bár aggasztó, hogy egyre több gyermek szorul valamilyen 
támogatásra. 

Bódi Szilvia: 
Kiegészítette azzal, hogy pár nappal azelőtt beszélték, hogy a kistérségben vannak 
olyan családok, ahol éheznek a gyermekek, mostmár Szentesen is találkoznak 
sajnos ilyen esetekkel. 

Krausz Jánosné: 
Megkérdezte, hogy ez elsősorban olyan családoknál fordul elő, ahol dolgoznak, és 
olyan keveset keresnek, ami nem biztosítja a gyermekek ellátását, vagy maguk miatt 
kerülnek rossz helyzetbe. 

Virág Gábor: 
A családok be vannak állva a biztos bevételre (gyes, családi pótlék), ami sok kiadást 
nem fedez, a sok gyermek miatt nem tudnak dolgozni. Természetesen van olyan, aki 
saját maga miatt kerül rossz helyzetbe. A szakma azt érzi, hogy sodródik az 
eszköztelenség felé. 

Agócs Lászlóné: 
Megjegyezte, hogy karácsonykor minden intézmény kapott egy bizonyos összeget. A 
Családsegítő évek óta arra használja, hogy élelmiszert vegyenek. 

Virág Gábor: 
Elmondta, hogy valóban így van, sőt ebben az évben egyszer már kértek támogatást, 
de még mindig többre lenne szükség. 

Agócs Lászlóné: 
Megjegyezte, hogy ezzel kapcsolatosan egyeztet polgármester úrral. 

H A T Á R O Z A T 



Bódi Szilvia: 
Kiegészítette, hogy jól működő jelzőrendszer épült ki, de a jövőben még jobban kell 
figyelni. Nagyon kérik a gyermekorvosokat, hogyha azt tapasztalják, hogy a szülők 
nem viszik orvoshoz a gyermeket, vagy nem váltják ki a felírt gyógyszereket, akkor 
jelezzenek. Most is volt olyan esetük, ahol kiderült, hogy cukros vízzel táplálják a 
kisbabát és csak a rácsos ágyon fekszik, amiben matrac sincs. 

Krausz Jánosné: 
Megkérdezte, hogy az ilyen gyerekek a családban maradnak, ott maradnak ilyen 
környezetben? 

Virág Gábor: 
Válaszában elmondta, hogy ebben az esetben egy arany középutat sikerült 
megtalálni a kolléganőnek, két gyermek kollégiumi elhelyezésben részesül és 
valószínűleg a testvére is oda fog kerülni. A maradék 3 gyermekkel pedig a szülő 
nagyon szoros kontroll mellett megpróbál boldogulni, addig amíg úgy látják, hogy 
nincs komoly probléma. 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt. Megkérte a bizottság tagjait, aki a 
beszámolót elfogadásra javasolja, szavazatával jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a beszámolót egyhangúlag - 6 igen 
szavazattal - elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 

25/2024.(IV.23.)Szoc. 
Tárgy: Szentesi Családsegítő Központ 2023. évi munkájáról beszámoló 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 
Bizottsága megtárgyalta a Szentesi Családsegítő Központ 2023. évi munkájáról 
szóló beszámolót. 

1. A Bizottság az intézmény munkájáról szóló beszámolót elfogadja. 
Megállapítja, hogy az intézmény magas színvonalú szakmai munkájával 
maximális ellátást biztosít, tárgyi, személyi, működési, illetve szakmai feltételei 
megfelelnek a jogszabályokban előírtaknak. Az intézményben biztosított 
ellátások kielégítik az ellátotti szükségleteket, a helyi ellátórendszerbe 
maximálisan illeszkednek. 

A határozatról értesítést kap: 
1. Szentesi Családsegítő Központ Vezetője 6600 Szentes, Ady E. u. 10. 
2. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda Helyben 

7. Szentes Város Gondozási Központ 2023. évi munkájáról 
beszámoló 



Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy kiegészítés, kérdés, vélemény nem volt. Megköszönte az 
intézményben folyó munkát és az idősellátásban a tanítást is. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki a beszámolót elfogadásra javasolja, szavazatával 
jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a beszámolót - 6 igen szavazattal-
elfogadásra javasolta, és az alábbi határozatot hozta: 

26/2024.(SV.23)Szoc. 
Tárgy: Szentes Város Gondozási Központ 2023. évi munkájáról beszámoló 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 
Bizottsága megtárgyalta a Szentes Város Gondozási Központ 2023. évi munkájáról 
szóló beszámolót. 

2. A Bizottság az intézmény munkájáról szóló beszámolót elfogadja. 
Megállapítja, hogy az intézmény magas színvonalú szakmai munkájával 
maximális ellátást biztosít, tárgyi, személyi, működési, illetve szakmai feltételei 
megfelelnek a jogszabályokban előírtaknak. Az intézményben biztosított 
ellátások kielégítik az ellátotti szükségleteket, a helyi ellátórendszerbe 
maximálisan illeszkednek. 

A határozatról értesítést kap: 
3. Szentes Város Gondozási Központ Vezetője 6600 Szentes, Horváth Mihály u. 

4. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda Helyben 

8. Dr. Sípos Ferenc Parkerdő Otthon 2023. évi munkájáról 
beszámoló 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy kiegészítés nem volt. Megkérdezte az intézményvezetőt, hogy 
mikor próbálták utoljára a NEAK finanszírozást, mivel az anyagban az szerepel, hogy 
a NEAK nem kapcsolódik be az egészségügyi tevékenység finanszírozásába. 

Dányiné Nagy Andrea: 
Folyamatosan figyelik, sajnos a jogszabály előírja, hogy nincs lehetősége az 
intézménynek a finanszírozásra. 

Agócs Lászlóné: 
Megjegyezte, hogy az intézményben 11 fő dolgozik szakápolásban, de ha 
összehasonlítják, a kórházi bérek már jóval túlszárnyalják az otthonban kapott 
béreket. 

Dányiné Nagy Andrea: 
Elmondta, hogy szakápolóik mostmár megkapják az egészségügyi kiegészítő 
pótlékot erre a tevékenységükre. 

H A T Á R O Z A T 

10. 
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Agócs Lászlóné: 
Teher hárul ezekre a dolgozókra, mivel a kórházból nagyon hamar visszaadják a 
betegeket, akiket aztán az otthonban kell ellátni. Elkeserítőnek látja, hogy 11 női 
dolgozó 39 év alatti az intézményben. Örül, hogy most már meleg vízzel tudnak 
fűteni, megkérdezte, hogy ez kb. mennyi megtakarítást jelent az intézmény számára? 

Dánviné Nagy Andrea: 

Elmondta, hogy közel 70 %-os megtakarítást jelent. 

Agócs Lászlóné: 
Elmondta, hogy 500 millió Ft-ot vett fel az önkormányzat, 28 intézmény, köztük a 
szociális intézmények fűtését tudták átalakítani. 
Megállapította, hogy kiegészítés, kérdés, vélemény nem volt. Megköszönte az 
intézményben folyó munkát. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki a beszámolót elfogadásra javasolja, szavazatával 
jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a beszámolót - 6 igen szavazattal-
elfogadásra javasolta, és az alábbi határozatot hozta: 
27/2024.(IV.23.)Szoc. 
Tárgy: Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon 2023. évi munkájáról beszámoló 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 
Bizottsága megtárgyalta a Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon 2023. évi munkájáról 
szóló beszámolót. 

1. A Bizottság az intézmény munkájáról szóló beszámolót elfogadja. 
Megállapítja, hogy az intézmény magas színvonalú szakmai munkájával 
maximális ellátást biztosít, tárgyi, személyi, működési, illetve szakmai feltételei 
megfelelnek a jogszabályokban előírtaknak. Az intézményben biztosított 
ellátások kielégítik az ellátotti szükségleteket, a helyi ellátórendszerbe 
maximálisan illeszkednek. 

A határozatról értesítést kap: 
5. Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon Vezetője 6600 Szentes, Kováts K. u. 3. 
6. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda Helyben 

9. Intézményi beszámolók 

Agócs Lászlóné: 
A Bölcsőde kapcsán megjegyezte, hogy örül, hogy 2 szabad helyük van, mert a két 
új bölcsőde mellett is szinte teljes létszámmal tud a bölcsőde üzemelni. 

Bódi Szilvia: 
A Családsegítő Központ beszámolója kapcsán megjegyezte, hogy az intézmény 
munkatársai kidolgoztak egy bűnmegelőzési és drogprevenciós társasjátékot, ami 
most került a nyomdába és a „Közbiztonsági napon" kerül majd bemutatásra. 

H A T Á R O Z A T 



Agócs Lászlóné; 
A Gondozási Központ vonatkozásában elmondta, hogy „Ne feledd" egészségnap 
lesz. 

Puskásné Halál Ágnes: 
Elmondta, hogy a múlt héten a sajtóban megjelent a program, tegnap 60 fővel zárták, 
de azóta is folyamatosan jelentkeznek, most egy pótjelentkező listát állítanak össze. 
8-10 kolléga fog segíteni, de jelentkeztek segítők az ország minden tájáról, 
Jánoshida, Budapest, Debrecen, Miskolc. 

Agócs Lászlóné: 
Kiegészítette azzal, hogy délután 2-től 5-ig pedig véradás is lesz. 
A Parkerdő Otthon és a Hajléktalan Segítő Központ esetében nem volt kiegészítés. 
Megállapította, hogy az intézményi beszámolók kapcsán több kérdés, vélemény nem 
volt. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki az intézményi beszámolókat tudomásul veszi, 
szavazatával jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság az intézményi beszámolókat - 6 igen 
szavazattal- elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 

28/2024.(IV.23)Szoc. 
Tárgy: Intézményi beszámolók 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
az intézményi beszámolókat és azokat egyhangúlag tudomásul vette. 

4. Egyebek 

Berki András: 
Elmondta, hogy a Lakásügyi Bizottság felé lenne kérése, mivel van egy ellátottjuk, 
aki jelenleg dialízisre jár, és nagy esély van, hogy új vesét kapjon a közeljövőben. 
Ehhez azonban megfelelő lakhatásra van szüksége, valamilyen szinten steril szoba, 
fürdőszoba, amit az intézmény nem tud számára biztosítani. Szüksége lenne egy 1 
szobás kis lakásra, amelyben megfelelő fürdőszoba is rendelkezésre áll. Ezt 
önerőből nem tudja megoldani. Ha szükséges, az intézmény a lakás festésében tud 
segítséget nyújtani. 

Agócs Lászlóné: 
Elmondta, hogy Bódi Szilvia bizottsági taggal voltak meglátogatni az ellátottat, 
javasolták, hogy kaphasson egy kis lakást, ahol majd nyugodt körülmények között 
tud élni. 

Kérte az intézményeket, hogy a májusi bizottsági ülésre juttassák el a bizottsági 
pénzkeretre a kérelmüket. Azt is kérte, hogy lehetőség szerint az év végére is 
maradjon egy kis forrás. 



Elmondta, hogy 2021-ben volt az intézmények vonatkozásában munkahelyi 
elsősegélynyújtó tanfolyam. Öt évente kell megújítni, megkérte az 
intézményvezetőket, hogy gyűjtsék össze, hogy van-e az intézményekben olyan, aki 
szeretne ezen részt venni és jelezzék Fekete Csilla irodavezetőnek. Ha igen, 
megkéri a pénzügyi irodavezetőt, hogy keressen forrást a tanfolyamra. Azt írja a 
szabály, hogy minden műszakban egy embernek kell lenni, aki szakszerű 
elsősegélynyújtó, nem fogadják el a közúti elsősegélynyújtást. 

Dr. Chomiak Waldemar: 
Visszatérve a vese transzplantáció kérdésére, véleménye az, hogy azután már egy 
végleges megoldásra van szükség a lakhatására vonatkozóan, semmi esetre sem 
javasolt a közösségi együttélés. 

Berki András: 
Természetesen csak átmeneti állapotnak gondolták, amíg végleges megoldás nem 
születik. 

Agócs Lászlóné: 
Elmondta, hogy ötlete alapján és a múzeumigazgató segítségével valószínűleg 
iskolai szociális munka és szociális munka posztgraduális képzés és mentálhigiénés 
egészségfejlesztő képzés indulna a Boros Sámuel Szakiskolában szeptemberben. A 
szerződést talán már aláírták, de ők erre nem kaptak meghívást. 

Dr. Chomiak Waldemar: 
Megkérdezte, hogy melyik egyetemről van szó? 

Agócs Lászlóné: 

Válaszában elmondta, hogy a Gál Ferenc Egyetem Gyuláról. 

Puskásné Halál Ágnes: 
Megkérdezte, hogy az egészségfejlesztő mentálhigiénés szak ugyanazokkal a 
feltételekkel indul, ami már megjelent? 
Agócs Lászlóné: 
Elmondta, hogy biztos, hogy ugyanazokkal a feltételekkel, de nem kaptak meghívót a 
szerződéskötésre, a mai napon az igazgatónő is azt mondta, hogy még ő sem tudja 
pontosan, hogy milyen szakok indulnak. 

Fekete Csilla: 
Dr. Végh Erika a múlt ülésen a Kertvárosi rendelővel kapcsolatban kérdezte, hogy 
hol állnak a munkálatokkal. Báyer Károlytól azt a tájékoztatást kapta, hogy jelen 
pillanatban jogi és pénzügyi folyamatok zajlanak, amíg azok folyamatban vannak, 
addig nem tudnak a konkrét munkálatokhoz hozzákezdeni. Amint ezek rendeződnek, 
elkezdődhet a munka. 

Dr. Chomiak Waldemar: 
Elmondta, hogy az előző bizottsági ülésen a bizottság úgy döntött, hogy támogatja a 
költségvetés átcsoportosítását a rendelő munkálataira. Megkérdezte az elnököt, hogy 
képviselte-e a bizottsági döntést a testületi ülésen. 



Agócs Lászlóné; 
Elmondta, hogy polgármester úrral is tárgyalt erről, de pont emiatt, hogy még nem 
volt meg a megállapodás, ezért maradt az eredeti javaslat, de polgármester úrtól 
ígéretet kapott arra, hogy a módosításba bele fogja tenni. 

Dr. Chomiak Waldemar: 
Megkérdezte, hogy ezek szerint a bizottság döntése nem hangzott el a testületi 
ülésen? 

Dr. Danyi Katalin: 
A bizottsági vélemény természetesen polgármester úr és a képviselők előtt is ott volt, 
az összegzett bizottsági vélemények között. A költségvetés tárgyalásakor szó volt 
róla, de a Képviselő-testület az eredeti előterjesztést fogadta el. 

Agócs Lászlóné: 
Elmondta, hogy május 15-én 14 órakor kerül sor a rekreációs támogatások, valamint 
a strandbelépők átadására. 
Megállapította, hogy több kérdés, vélemény, hozzászólás nem volt, megköszönte a 
részvételt, és a nyílt ülést 13:51 órakor bezárta. 

K.m.f. 

bizottsági tag a bizottság elnöke 
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